

Title (en)

Shoe, particularly for children, with a transparent part.

Title (de)

Schuh, insbesondere Kinderschuh, mit einem durchsichtigen Bereich.

Title (fr)

Soulier, en particulier soulier d'enfant, avec une zone transparente.

Publication

**EP 0410077 A2 19910130 (DE)**

Application

**EP 90106903 A 19900410**

Priority

DE 8904652 U 19890413

Abstract (en)

A shoe, in particular for children, consisting of an outsole and an upper part, is to be designed in such a manner that the possibility is afforded in a simple, inexpensive and inconspicuous manner of, by regular monitoring, accurately measuring the distance remaining from the toe tips to the upper part adjoining the toe of the outsole, in order to recognise in good time whether the shoe has become too small. This is achieved in that the transparent part (3) is arranged within the outsole (1) and extends at least over the front third of the outsole (1). The front part of the transparent part (3) serves as support for calibrated markings (6, 7). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein aus einer Laufsohle und einem Oberteil bestehender Schuh, insbesondere Kinderschuh, soll so ausgestaltet werden, daß auf einfache, billige und unauffällige Weise die Möglichkeit geschaffen wird, durch regelmäßige Überwachung den verbleibenden Abstand der Zehenspitzen von dem an die Spitze der Laufsohle anschließenden Oberteil genau abzumessen, um rechtzeitig zu erkennen, ob der Schuh zu klein geworden ist. Dies wird dadurch erreicht, daß der durchsichtige Bereich (3) innerhalb der Laufsohle (1) angeordnet ist und sich wenigstens über etwa das vordere Drittel der Laufsohle (1) erstreckt. Der vordere Teil des durchsichtigen Bereichs (3) dient als Träger für geeichte Markierungen (6, 7). <IMAGE>

IPC 1-7

**A43B 3/30**

IPC 8 full level

**A43B 3/30** (2006.01); **A43B 13/02** (2006.01); **A43B 13/14** (2006.01); **A43B 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A43B 1/0072** (2013.01 - EP US); **A43B 3/0078** (2013.01 - EP US); **A43B 3/0089** (2013.01 - EP US); **A43B 3/30** (2013.01 - EP US);  
**A43B 13/00** (2013.01 - EP US)

Cited by

DE9210851U1; AT124U1; EP0662287A1; FR2714799A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**US 5084988 A 19920204**; AT E131009 T1 19951215; AU 5324990 A 19901018; AU 618670 B2 19920102; CA 2014400 A1 19901013;  
DE 59009946 D1 19960118; EP 0410077 A2 19910130; EP 0410077 A3 19920122; EP 0410077 B1 19951206; JP H0332603 A 19910213

DOCDB simple family (application)

**US 50861590 A 19900413**; AT 90106903 T 19900410; AU 5324990 A 19900417; CA 2014400 A 19900411; DE 59009946 T 19900410;  
EP 90106903 A 19900410; JP 9663090 A 19900413